
ZÁPIS 
 

z jednání komise Životního prostředí a veřejného prostoru RMČ Brno-Líšeň dne 10. 4. 2017 
 
Přítomni: Jan Merta, RNDr. Milada Kozlovská, Jan Skotal, RNDr. Daniel Borecký 
Omluveni: Ing. Václav Fišer, RNDr. Jitka Novotná, Ing. Helena Nečasová, Ing. Lukáš Bružeňák, Hana              
Sosíková 
Neomluveni: Klára Steinerová 
Hosté: Ing. Jaromír Talpa, Mgr. David Staněk 
 
Schůze komise byla zahájena v 17:00 hod. jejím předsedou. Účastní se 4 členové komise a není                
usnášeníschopná. 
 
Protože komise nebyla úsnášeníschopná, tak proběhla pouze diskuse nad těmito body: 
 
Jedlý Park: host komise, pan místostarosta Talpa, požádal vyjádření komise k aktuální situaci v              
Jedlém parku na ulici Sedláčkova. Přítomní členové komise se na základě prohlídky místa a diskuse               
shodli na tom, že aktuální situace v Jedlém Parku se jeví lepší než před cca rokem. Dále se členové                   
komise shodli na potřebě intenzivní údržby, aby se situace mohla zlepšovat. Doporučení přítomných             
členů komise: město Brno, jako majitel pozemků, celou oblast Jedlého Parku upraví a takto              
upravenou ji předá do užívání a udržování MČ Brno-Líšeň. Přítomní členové komise nedoporučují MČ              
převzít pozemky Jedlého Parku do užívání předtím, než se vyřeší všechny potřebné právní a jiné               
náležitosti. 
 
Podnět paní Švábenské: komise byla mailem od paní Švábenské upozorněna na častý nepořádek             
kolem kontejnerů na tříděný odpad v parku Trnkova. Pan Staněk informoval členy komise, že místo               
pro kontejnery se bude řešit v rámci úprav parku. Odpověď paní Švábenské zašle předseda komise. 
 
OZV 21/2011: přítomní členové komise doporučili beze změn. 
 
Žádost o pronájem pozemku p.č. 7721/2 v k.ú. Líšeň: přítomní členové komise situaci projednali a               
4 ze 4 přítomných se shodlo na tom, že při jednání se má postupovat, tak aby byla zachována zeleň.                   
Pronájem nedoporučujeme z důvodu obavy o zachování zeleně (nedostatečné záruky od žadatele). 
 
Akce na pejskaře: kontaktován vedoucí oblasti MP pan Kučerňák. S akcí souhlasí, ale v případě               
nedostatků chtějí řešit represivně. Členové komise se shodli, že represivních akcí se účastnit             
nebudou. 
 
 
Termíny příštích schůzí komise ŽPVP: 15. 5., 19. 6. 
 
 
Schůze komise byla ukončena v 18:05 hod. 
 
Přílohou č. 1 tohoto zápisu je prezenční listina. 
 
 
Zapsal: Jan Merta 
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